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První listopadový víkend, jsme meli mít puvodne volno. 

"Okurkovou sezónu" nám však prerušil nápad lidí, kterí se u nás v Liptovském Mikuláši rozhodli
oživit v minulosti slavný festival "Zlatý štít Liptova". Vyhlásili nultý rocník této soutežní prehlídky
a pozvali po 12 rocní prestávce rockové skupiny a tzv. sólisty. 

A co my - "folkáci" ? Rekli jsme si ostatními cleny naší malickosti - Mince vo fontáne. Nevíme
už, koho to byl nápad, prihlásit se do souteže - ale byl jednomyslne schválen. Ale co delat?
Napadlo nás, že by jsme mohli pribrat do kolektivu nejakého bubeníka. Nakonec jsme meli
štestí a náhoda nám prihrála mladého talentovaného Jurka Rašiho.

Tak a pojdme upevnovat prátelství mezi hudebními žánry, rekli jsme si. Nakonec, zahrát si ve
velkém sále Domu kultury, není  na zahození.

Poradatelé akce, kterí  znají  naši kapelu, nás sice neodmítli, ale z opatrnosti nás zaradili  jako
prvních soutežících, hned po sólistech.

Zpeváci populární písne se zatím  neprihlásili a tak v souteži bojovali proti sobe paradoxne dva
folkáci: Majo Majerský a Robo Hulej. Z této dvojice, "Zlatý štít" získal svým projevem a
celkovým "profi" výkonem Robo Hulej. 

Kapel bylo prihlášených sedm. Už na zkoušku jsme se dostali do menšího šoku, když jsme
zjistili, proti jaké decibelové smršti jsme se postavili. Když jsme zacali hrát, nebyla však naše
produkce o mnoho tišší. Luxusne ozvucené bicí nám daly takovou sílu, že diváci po akci
prekvapene kroutili hlavami a  sdelili nám, že si mysleli, že hrajeme folk. "Anderssonovská"
flauta naší Anicky, mohutný rytmický doprovod a celkový hutný zvuk (museli jsme hrát pres
"comba" pro elektrické kytary), nás samých príjemne prekvapil. Podle diváku a i podle poroty,
jsme se najednou vyhoupli do úlohy favoritu. Ostatní skupiny byly v nejlepším prípade na stejné
úrovni. Aby jsme si zase ale moc nemysleli, ze stupne vítezu nás bravurním výkonem sestrelila
hard - rocková kapela Black Widow. Po jejich exhibici, jsme vedeli s jistotou, že není duležité
vyhrát, ale zúcastnit se.
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Dosáhli jsme ale jeden výrazný úspech. V následujícím rocníku, co nám oznámil predseda
poroty na seminári, který se konal po skoncení prehlídky, se na základe práve ukoncených
událostí, rozhodli poradatelé , že od budoucího rocníku rozšírit "Zlatý štít Liptova" o více
kategorií - zpeváku populární hudby s doprovodem skupiny, rockové kapely a folkové sdružení
a príbuzné žánry. Že prý  se nedají porovnávat  "koulari" se "sprintery". Podle nás mají pravdu -
hurá.
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